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Z Á P I S N I C A 

 

z online (Skype) zasadnutia Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 13.01.2021 

 

Online prítomní členovia: p. Eva Struhárová, p. MUDr. Šimon Žďárský,  

p. Bc. Mária Machová, p. Dr. Jozef Hrubo 

 

Ospravedlnení: p. Ing. Mgr. Juraj Štilicha, p. Mgr. Ľubomír Vavruš 

 

Rokovanie viedla p. Eva Struhárová, predsedníčka komisie. 

 

Program  podľa pozvánky: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

 

2. Rôzne 

 

 

K bodu č. 1 

  

Otvorenie a schválenie programu 

 

Online zasadnutie komisie viedla predsedníčka komisie pani Eva Struhárová. V úvode 

stretnutia privítala prítomných na zasadnutí, popriala im všetko dobré v novom roku 2021 

a oboznámila ich s programom komisie. Informovala zúčastnených, že zasadnutia sa 

nezúčastní p. Ing. Mgr. Juraj Štilicha a p. Mgr. Ľubomír Vavruš, ktorí sa vopred ospravedlnili. 

Konštatovala a vyhlásila, že online zasadnutie komisie  je uznášaniaschopné.  

 

Komisia jednohlasne odsúhlasila program zasadnutia: 

 

Za : 4                  Proti : 0                 Zdržal sa : 0 

 

 

K bodu č. 2 - Rôzne: 

 

1. pani Struhárová: oboznámila členov komisie, že komunikovala s pani Ďurechovou, MBA 

z Útvaru majetku MsÚ Trenčín, pričom konštatovala, že postupne sa riešia a vysporiadavajú 

jednotliví neplatiči  v mestských nájomných bytoch a zároveň dodala, že verí a dúfa v blízkej 

budúcnosti v zvýšenú efektivitu a fungovanie spolupráce Útvaru majetku MsÚ Trenčín so 

správcom bytov ERES property s.r.o. 

 

2. pani Struhárová: sa opýtala pani riaditeľky SSMTN Ing. Prekopovej na súčasnú situáciu 

a fungovanie v rámci poskytovaných sociálnych služieb mestom Trenčín. 

 

pani Ing. Prekopová: informovala, že aktuálne je v zariadení pre seniorov na Lavičkovej ulici 

18 pozitívnych klientov na COVID - 19, z toho je 8 ležiacich a 10 žijúcich v bytoch. Zároveň 

poznamenala, že sa doposiaľ jedná o miernejší priebeh ochorení (kašeľ, nádcha, hnačka, 

bolesti kĺbov, strata chuti). Zariadenie opatrovateľskej služby na Piaristickej ulici je 
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v súčasnosti bez pozitívneho človeka, čo prispelo k tomu, že bolo zapojené do pilotného 

projektu, kedy budú výhradne klienti zariadenia zaočkovaní. V rámci terénnej opatrovateľskej 

služby sa vyjadrila, že služba funguje, ale stávajú sa prípady, kedy musí ísť opatrovateľka do 

karantény kvôli kontaktu s pozitívnym klientom v domácom prostredí. Detské jasle sú zatiaľ 

zatvorené a strava v zariadeniach sociálnych služieb sa podáva v jednorazových obaloch. 

Ďalej uviedla, že zamestnanci sociálnych služieb sa postupne dobrovoľne očkujú.  

 

3. pani Struhárová: sa ďalej opýtala na ambulantné a terénne služby poskytované ľuďom bez 

domova počas vianočných sviatkov a rovnako na aktuálnu situáciu ohľadom tejto cieľovej 

skupiny obyvateľov. 

 

pán Mgr. Barinec: sa vyjadril, že aj v dňoch 23., 24., 25. a 26. 12. 2020 bolo nízkoprahové 

denné centrum pre klientov v núdzi otvorené a v tomto období dostal každý klient 

štedrovečernú večeru (kapustnicu, rybu, zemiakový šalát) a rovnako aj vianočný darček 

pochádzajúci zo Materskej školy Menďanského 9. Pokračoval, že vzhľadom na mimoriadnu 

situáciu, ktorá sa týka šírenia ochorenia COVID - 19 a protiepidemiologických opatrení, 

musia naďalej v zmysle platných nariadení vlády regulovať množstvo klientov v 

nízkoprahovom dennom centre a preto nie je možné všetkým klientom naraz poskytovať 

sociálnu službu. Z uvedeného dôvodu je potrebné, aby záujemcovia o službu krízovej 

intervencie počkali a postupne sa vystriedali.  

 

pán Mgr. Čech: doplnil, že ľudia bez domova sú priebežne monitorovaní aj v teréne. 

Komunikácia a spolupráca prebieha na dennej báze s vedúcim NDC/nocľahárne pánom Mgr. 

Barincom. Pokračoval, že sociálne exkludovaným je naďalej poskytované v ich prirodzenom 

prostredí sociálne poradenstvo a pomoc pri uplatňovaní práv a právom chránených záujmov 

za účelom riešenia ich nepriaznivej životnej situácie. Žiaľ, každý svoju ťažkú životnú situáciu 

nemá záujem riešiť a niektorí naďalej pokračujú v dovtedajšom spôsobe prežívania.  

 

 

 

Záver 

 

Na záver pani Struhárová, predsedníčka komisie, poďakovala prítomným za účasť 

a ukončila zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.  

 

 

Zapísal: Mgr. Patrik Čech, garant komisie  

dňa 19.01.2021 

 

 

 

     Eva Struhárová v.r. 

                     Predsedníčka komisie 

 

 

 


